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Posėdis įvyko 2018 m. kovo 29 d. 
Posėdžio pradžia 10 val., pabaiga 13 val. 10 min. 
Posėdžio pirmininkas – Rimantas Antanas Mikalkėnas, Mero pavaduotojas. 
Posėdžio sekretorė – Jurgita Makšimaitė, Palangos miesto savivaldybės 

administracijos Bendrojo skyriaus vyriausioji specialistė. 
Posėdžio pirmininkas paskelbė 8-ojo šaukimo Palangos miesto savivaldybės tarybos 

39-ojo posėdžio pradžią. 
Rimantas Antanas Mikalkėnas prašė Tarybos narių užsiregistruoti. 
Užsiregistravo 15 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Posėdyje dalyvavo 16 Tarybos narių: Vaidotas Bacevičius (dalyvavo nuo 10 val. iki 

11 val. 40 min. ir nuo 12 val. 35 min. iki 13 val. 10 min.), Arvydas Dočkus (dalyvavo nuo 10 val. 
iki 11 val. 40 min.), Irena Galdikienė, Aleksandras Jokūbauskas (dalyvavo nuo 10 val. 40 min.), 
Edmundas Krasauskas, Sondra Kulikauskienė, Elena Kuznecova, Rimantas Antanas Mikalkėnas, 
Ilona Pociuvienė, Antanas Sebeckas, Eugenijus Simutis, Mindaugas Skritulskas, Vaidas Šimaitis, 
Dainius Želvys, Eimutis Židanavičius, Julius Tomas Žulkus. 

Posėdyje dėl pateisinamų priežasčių nedalyvavo 5 Tarybos nariai: Donatas Elijošius, 
Saulius Simė, Bronius Vaitkus, Šarūnas Vaitkus, Gediminas Valinevičius. 

Rimantas Antanas Mikalkėnas informavo, kad posėdžiui pirmininkaus jis, nes Meras 
yra išvykęs ir siūlė Tarybos posėdžio pirmininko pavaduotoju skirti Tarybos narį Mindaugą 
Skritulską. Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti, kad Mindaugas Skritulskas būtų paskirtas 
pirmininko pavaduotoju. 

Užsiregistravo 15 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Sondra Kulikauskienė, Vaidas Šimaitis užsiregistravo, bet nebalsavo. 
BALSAVO: už – 13, prieš – nėra, susilaikė – nėra. 
Mindaugas Skritulskas paskirtas Tarybos posėdžio pirmininko pavaduotoju. 
Posėdyje dalyvavo kviestieji ir kiti asmenys (sąrašas pridedamas). 
Posėdžio pirmininkas klausė, ar yra Tarybos narių, asmeniškai suinteresuotų šios 

darbotvarkės klausimų svarstymu. 
Elena Kuznecova informavo, kad nusišalins nuo 15 darbotvarkės klausimo (Dėl 

Palangos Stasio Vainiūno meno mokyklos vadovo 2017 metų veiklos ataskaitos), kadangi šioje 
mokykloje dirba sūnėnas. 

Arvydas Dočkus pagarsino, kad nusišalins nuo 10 (Dėl Palangos „Baltijos“ 
pagrindinės mokyklos vadovo 2017 metų veiklos ataskaitos), 18 (Dėl Palangos sporto centro 
vadovo 2017 metų veiklos ataskaitos) ir 30 (Dėl klasių komplektavimo ir prašymų priėmimo laiko 
nustatymo Palangos bendrojo ugdymo mokykloms 2018–2019 mokslo metams), kadangi dirba 
Palangos sporto centre ir Palangos „Baltijos“ pagrindinėje mokykloje. 

Ilona Pociuvienė informavo, kad nusišalins nuo 13 (Dėl Palangos senosios gimnazijos 
vadovo 2017 metų veiklos ataskaitos), 30 (Dėl klasių komplektavimo ir prašymų priėmimo laiko 
nustatymo Palangos bendrojo ugdymo mokykloms 2018–2019 mokslo metams) darbotvarkės 
klausimų, kadangi dirba Palangos senojoje gimnazijoje.  
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Julius Tomas Žulkus informavo, kad nusišalins nuo 26 (Dėl pritarimo paraiškos 
„Kraštovaizdžio paveldo puoselėjimas bendradarbiaujant Vakarų Lietuvai ir Kaliningrado sričiai“ 
teikimui Lietuvos ir Rusijos 2014–2020 metų bendradarbiavimo per sieną programos finansavimui 
gauti), 27 (Dėl pritarimo paraiškos „Paveldo objektų pasiekiamumo dviračiais didinimas Vakarų 
Lietuvos ir Kaliningrado srities regionuose“ teikimui Lietuvos ir Rusijos 2014–2020 metų 
bendradarbiavimo per sieną programos finansavimui gauti), 28 (Dėl pritarimo paraiškos „Gintaro 
krantas – tarpregioninės kultūrinio, pažintinio turizmo plėtros skatinimas Vakarų Lietuvos ir 
Kaliningrado srities regionuose“ teikimui Lietuvos ir Rusijos 2014–2020 metų bendradarbiavimo 
per sieną programos finansavimui gauti), 29 (Dėl pritarimo paraiškos „Baltijos jūros kurortų 
istorinio ir kultūrinio paveldo išsaugojimas bei kultūrinio turizmo plėtra Vakarų Lietuvos ir 
Kaliningrado srities regionuose“ teikimui Lietuvos ir Rusijos 2014–2020 metų bendradarbiavimo 
per sieną programos finansavimui gauti), kadangi jo vadovaujama įstaiga dalyvauja šiuose 
projektuose. Tarybos narys informavo, kad nusišalins taip pat nuo 44 (Dėl Tarybos 2013 m. 
vasario 28 d. sprendimo Nr. T2-57 pakeitimo), 45 (Dėl Tarybos 2017 m. kovo 30 d. sprendimo 
Nr. T2-88 pakeitimo ir papildymo) darbotvarkės klausimų, kadangi turi akcijų ir eis kalba dėl 
prekybos vietų Palangoje. 

Posėdžio pirmininkas siūlė užsiregistruoti ir balsuoti dėl Elenos Kuznecovos 
nusišalinimo. 

Užsiregistravo 14 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 14 (vienbalsiai). 
Elenos Kuznecovos nusišalinimas priimtas. 
Posėdžio pirmininkas siūlė užsiregistruoti ir balsuoti dėl Arvydo Dočkaus 

nusišalinimo. 
Užsiregistravo 14 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 14 (vienbalsiai).  
Arvydo Dočkaus nusišalinimas priimtas. 
Rimantas Antanas Mikalkėnas siūlė užsiregistruoti ir balsuoti dėl Ilonos Pociuvienės 

nusišalinimo. 
Užsiregistravo 14 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 14 (vienbalsiai). 
Ilonos Pociuvienės nusišalinimas priimtas. 
Rimantas Antanas Mikalkėnas siūlė užsiregistruoti ir balsuoti dėl Juliaus Tomo 

Žulkaus nusišalinimo. 
Užsiregistravo 14 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 14 (vienbalsiai). 
Juliaus Tomo Žulkaus nusišalinimas priimtas. 
Posėdžio pirmininkas pagarsino, jog į 8-ojo šaukimo Palangos miesto savivaldybės 

tarybos 39-ojo posėdžio darbotvarkę įtraukta 50 klausimų. 
Posėdžio pirmininkas klausė, ar Tarybos nariai turi pasiūlymų dėl posėdžio 

darbotvarkės. 
Mindaugas Skritulskas norėjo pasisakyti prieš darbotvarkės patvirtinimą. Tarybos 

narys paskelbė, kad Palangos miesto savivaldybės tarybos nariai: Arvydas Dočkus, Donatas 
Elijošius, Sondra Kulikauskienė, Rimantas Antanas Mikalkėnas, Ilona Pociuvienė, Antanas 
Sebeckas, Mindaugas Skritulskas, Vaidas Šimaitis, Saulius Simė, Bronius Vaitkus, Šarūnas 
Vaitkus, Gediminas Valinevičius, Dainius Želvys, Julius Tomas Žulkus, iš viso 14 Tarybos narių, 
vadovaudamiesi Palangos miesto savivaldybės tarybos veiklos reglamento 199 punktu, įkuria 
Tėvynės sąjungos-Lietuvos krikščionių demokratų frakciją. Frakcijos pirmininku išrinktas Dainius 
Želvys, frakcijos pirmininko pavaduotoju – Mindaugas Skritulskas. 

Dainius Želvys siūlė išbraukti iš posėdžio darbotvarkės 41 klausimą (Dėl Kontrolės 
komiteto sudarymo). Pateikto sprendimo projekto 1 punkte nurodyta, kad Kontrolės komitetą 
sudarys 4 Tarybos nariai: 2 opozicijos nariai, kurią sudaro 3 Tarybos nariai, ir 2 Tarybos nariai, 
atstovaujantys likusiems 18 Tarybos narių. Įsikūrus Tėvynės sąjungos-Lietuvos krikščionių 
demokratų frakcijai, Kontrolės komitetas turėtų būti sudarytas iš 6 narių: 2 opozicijos narių, 2 
Tėvynės sąjungos-Lietuvos krikščionių demokratų frakcijos narių ir 2 narių, atstovaujančių likusiai 
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Tarybos narių grupei, todėl reikia keisti teikiamą tarybos sprendimo projektą. Antras motyvas, 
kodėl siūloma išbraukti šį klausimą, yra tas, kad Etikos komisija gavo Vyriausiosios tarnybinės 
etikos komisijos raštą dėl pavedimo atlikti tyrimą dėl Tarybos narės Elenos Kuznecovos elgesio 
(raštas pridedamas). Sprendimo projekte Elena Kuznecova siūloma Kontrolės komiteto 
pirmininke. Dėl galimo nusižengimo yra neetiška svarstyti pateiktą sprendimo projektą. 

Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti, kad šis 
sprendimo projektas būtų išbrauktas iš darbotvarkės. 

Užsiregistravo 13 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 11, prieš – nėra, susilaikė – 2 (Edmundas Krasauskas, Eugenijus 

Simutis). 
Sprendimo projektas „Dėl Kontrolės komiteto sudarymo“ išbrauktas iš posėdžio 

darbotvarkės. 
Rimantas Antanas Mikalkėnas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl 

darbotvarkės su pakeitimais. 
Užsiregistravo 15 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 15 (vienbalsiai). 
Tarybos posėdžio darbotvarkė patvirtinta. 
Posėdžio pirmininkas priminė dėl Tarybos posėdžio darbo eigos: pagal Tarybos 

veiklos reglamentą kas 1,5 val. daroma 30 min. pertrauka, o po 3 darbo valandų – 1,5 val. pietų 
pertrauka.  

Posėdžio pirmininkas klausė, ar yra Tarybos narių, norinčių pasisakyti prieš pradedant 
svarstyti darbotvarkės klausimus. 

Vaidotas Bacevičius kalbėjo, kad parašė prašymą, dėl jo, kaip Tarybos nario, mandato 
panaikinimo. Tarybos narys dėkojo už bendrystę, už gerą laiką kartu, atsiprašė, jei ką padarė ne 
taip. 

Rimantas Antanas Mikalkėnas dėkojo Vaidotui Bacevičiui už darbą ir linkėjo geros 
kloties.  

Posėdžio pirmininkas klausė, ar yra norinčių pasisakyti. 
Elenos Kuznecovos, Eimučio Židanavičiaus paklausimai pridedami. 
Eugenijus Simutis priminė anksčiau Elenos Kuznecovos iškeltą problemą: Palangos 

miesto socialinių paslaugų centras įsikūręs trečiajame pastato aukšte ir žmonėms su negalia sunku 
ten patekti. Tarybos narys klausė, kada bus sprendžiama ši problema. 

Elena Kuznecova pritarė Eugenijui Simučiui ir pažymėjo, kad dėl šios problemos du 
kartus kreipėsi į Tarybą, bet ši problema liko neišspręsta. 

Mero pavaduotojas siūlė pradėti darbotvarkės klausimų svarstymą. 
 
1. SVARSTYTA. Dėl Palangos miesto savivaldybės visuomenės sveikatos biuro 

vadovo 2017 metų veiklos ataskaitos. Pranešėja – Milda Gedvilienė. 
Tarybos narių klausimai. 
Edmundas Krasauskas klausė, kokių rezultatų buvo pasiekta mokinių kuprinių 

svėrimo akcijos metu. 
Pranešėja atsakė, kad apibendrinti akcijos rezultatai ir statistika paskelbta Palangos 

visuomenės sveikatos biuro interneto puslapyje. 
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų, Turizmo, sveikatos ir 

socialinės apsaugos komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 15 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 15 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
 
2. SVARSTYTA. Dėl pritarimo Palangos miesto savivaldybės kontrolės ir audito 

tarnybos 2017 metų veiklos ataskaitai. Pranešėja – Aušra Kedienė. 



 

 

4

Tarybos narių klausimai. 
Eimutis Židanavičius klausė, kiek buvo pateikta rekomendacijų ir kiek iš jų buvo 

įgyvendinta. 
Pranešėja atsakė, kad ataskaitiniu laikotarpiu buvo pateikta apie 50 rekomendacijų. 

Apie 70 procentų šių rekomendacijų buvo įgyvendinta. Likusios rekomendacijos bus įgyvendintos 
vėliau, nes dar nepraėjo terminas. 

Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų komitetas pritarė 

sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad yra pateiktas Palangos miesto savivaldybės 

kontrolierės pasiūlymas ir prašė Tarybos narių užsiregistruoti ir balsuoti dėl šio pasiūlymo. 
Užsiregistravo 15 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Balsavo: už – 15 (vienbalsiai). 
Nuspręsta pritarti Kontrolierės pasiūlymui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto su pasiūlymu. 
Užsiregistravo 15 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 15 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui su pasiūlymu pakeisti sprendimo 

projekto preambulėje nurodytą punktą, vietoj skaičiaus „280“ įrašyti skaičių „266“. 
 
3. SVARSTYTA. Dėl Palangos lopšelio-darželio „Ąžuoliukas“ vadovo 2017 metų 

veiklos ataskaitos. Pranešėja – Rūta Regina Lukaitienė. 
Tarybos narių klausimų nebuvo. 
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų, Švietimo, kultūros ir 

sporto komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Rimantas Antanas Mikalkėnas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl 

sprendimo projekto. 
Užsiregistravo 15 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 15 (vienbalsiai).  
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
 
4. SVARSTYTA. Dėl Palangos lopšelio-darželio „Gintarėlis“ vadovo 2017 metų 

veiklos ataskaitos. Pranešėja – Ilona Milkontė. 
Tarybos narių klausimų nebuvo. 
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Švietimo, kultūros ir sporto, Ekonomikos ir 

finansų komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Rimantas Antanas Mikalkėnas prašė Tarybos narių užsiregistruoti ir balsuoti dėl šio 

sprendimo projekto. 
Užsiregistravo 15 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 15 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
 
5. SVARSTYTA. Dėl Palangos lopšelio-darželio „Nykštukas“ vadovo 2017 metų 

veiklos ataskaitos. Pranešėja – Ilona Mazrimienė. 
Tarybos narių klausimai. 
Edmundas Krasauskas kalbėjo, kad ataskaita paruošta puikiai, įstaigoje nebuvo 

nustatyta pažeidimų ir klausė, kodėl laikinai direktoriaus pareigas einanti pranešėja nelaimėjo 
konkurso dėl direktorės pareigų. 

Pranešėja atsakė, kad dėl patirties trūkumo. 
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
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Posėdžio pirmininkas informavo, kad Švietimo, kultūros ir sporto, Ekonomikos ir 
finansų komitetai pritarė sprendimo projektui. 

Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 
projekto. 

Užsiregistravo 15 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 15 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
6. SVARSTYTA. Dėl Palangos lopšelio-darželio „Pasaka“ vadovo 2017 metų 

veiklos ataskaitos. Pranešėja – Dainora Šeižienė. 
Tarybos narių klausimai. 
Edmundas Krasauskas kalbėjo, kad ataskaitoje viena iš problemų yra įvardinta 

psichologinės, socialinės pagalbos vaikams nebuvimas ir domėjosi, kas galėtų padėti išspręsti šią 
problemą. 

Pranešėja atsakė, kad šią problemą padeda spręsti Palangos švietimo pagalbos tarnyba. 
Tačiau pastebima tendencija – daugėja vaikų, turinčių problemų šeimoje, todėl būtų gerai, jei 
ikimokyklinėse įstaigose dirbtų psichologas. 

Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Švietimo, kultūros ir sporto, Ekonomikos ir 

finansų komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 14 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Ilona Pociuvienė nesiregistravo ir nebalsavo šiuo klausimu. 
BALSAVO: už – 14 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
 
7. SVARSTYTA. Dėl Palangos lopšelio-darželio „Sigutė“ vadovo 2017 metų 

veiklos ataskaitos. Pranešėja – Aušra Toliušienė. 
Tarybos narių klausimų nebuvo. 
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo.  
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų, Švietimo, kultūros ir 

sporto komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 15 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 15 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
8. SVARSTYTA. Dėl Palangos lopšelio-darželio „Žilvinas“ vadovo 2017 metų 

veiklos ataskaitos. Pranešėja – Rasa Jurgutienė. 
Tarybos narių klausimai. 
Edmundas Krasauskas domėjosi, ką planuojama daryti su nesaugiais lauko įrenginiais. 
Pranešėja atsakė, kad buvo įvertintas lauko įrenginių saugumas. Atsižvelgiant į 

pateiktus pasiūlymus kai kurie įrenginiai buvo išmontuoti. 
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo.  
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų, Švietimo, kultūros ir 

sporto komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 15 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 15 (vienbalsiai).  
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
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Tarybos narys Aleksandras Jokūbauskas užsiregistravo posėdyje nuo 10 val. 40 min. 
9. SVARSTYTA. Dėl Palangos pradinės mokyklos vadovo 2017 metų veiklos 

ataskaitos. Pranešėja – Nijolė Sabaliauskienė. 
Tarybos narių klausimai. 
Eimutis Židanavičiaus klausė, kiek laiko pranešėja yra laikinoji pradinės mokyklos 

vadovė. 
Pranešėja atsakė, kad dveji metai. 
Eimutis Židanavičius klausė, ar tai, kad įstaigai vadovauja laikinas vadovas, neturi 

įtakos ugdymo procesui, kolektyvo mikroklimatui. 
Pranešėja atsakė, kad tai nėra lengva, bet problemų kolektyve dėl mikroklimato nėra. 
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo.  
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų, Švietimo, kultūros ir 

sporto komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 16 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 16 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
 
Tarybos narys Arvydas Dočkus išėjo iš posėdžių salės (nuo 9 val. 44 min. iki 9 val. 47 

min.). 
10. SVARSTYTA. Dėl Palangos „Baltijos“ pagrindinės mokyklos vadovo 2017 

metų veiklos ataskaitos. Pranešėjas – Alvydas Kniukšta. 
Tarybos narių klausimai. 
Edmundas Krasauskas kalbėjo, kad ataskaitoje teigiama, jog pagerėjo ugdymo 

kokybė, lankomumas, bendravimas su tėvais dėl to, kad yra elektroninis dienynas. Tarybos narys 
domėjosi, kas padėjo pasiekti tokių rezultatų. 

Pranešėjas atsakė, kad tai buvo padaryta įstaigos vadovo ir viso kolektyvo dėka. 
Eugenijus Simutis klausė, kiek šioje įstaigoje yra sudaryta komisijų. 
Pranešėjas atsakė, kad mokykloje yra sudaryta 15 komisijų.  
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų, Švietimo, kultūros ir 

sporto komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 15 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 15 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
11. SVARSTYTA. Dėl Palangos Vlado Jurgučio pagrindinės mokyklos vadovo 2017 

metų veiklos ataskaitos. Pranešėja – Laimutė Benetienė. 
Tarybos narių klausimai. 
Edmundas Krasauskas kalbėjo, kad ataskaitoje rašoma, jog didelis dėmesys šioje 

įstaigoje skiriamas gabių, talentingų vaikų ugdymui, pedagogų kvalifikacijai. Tarybos narys 
domėjosi, ar yra sukurta metodika gabių vaikų atpažinimui ir ugdymui.  

Pranešėja atsakė, kad mokykla jau kelis metus dalyvauja valstybės planavimo projekte 
„Mokinių akademinių gebėjimų atpažinimo ir jų ugdymo kokybės plėtra“. Nuo 3 klasės 
mokiniams yra dėstomi atitinkami moduliai, mokyklos mokytojai dalyvauja įvairiuose mokymuose 
ir yra pakviesti rengti gabių mokinių atpažinimo rekomendacijas. 

Julius Tomas Žulkus domėjosi, kiek šioje įstaigoje yra sudaryta komisijų. 
Pranešėja atsakė, kad įstaigoje sudarytos 4 komisijos. Mokykla dažniau sudaro darbo 

grupes atskiriems darbams atlikti. 
Tarybos narių pasiūlymai ir pasisakymai. 
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Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų, Švietimo, kultūros ir 
sporto komitetai pritarė sprendimo projektui. 

Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 
projekto. 

Užsiregistravo 16 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 16 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
 
12. SVARSTYTA. Dėl Palangos Šventosios pagrindinės mokyklos vadovo 2017 

metų veiklos ataskaitos. Pranešėja – Valda Šarkienė. 
Tarybos narių klausimų nebuvo. 
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų, Švietimo, kultūros ir 

sporto komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 15 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Rimantas Antanas Mikalkėnas nesiregistravo ir nebalsavo šiuo klausimu. 
BALSAVO: už – 15 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
 
Tarybos narė Ilona Pociuvienė išėjo iš posėdžių salės (nuo 10 val. 52 min. iki 11 val. 

3 min.). 
13. SVARSTYTA. Dėl Palangos senosios gimnazijos vadovo 2017 metų veiklos 

ataskaitos. Pranešėjas – Leonas Šidlauskas. 
Tarybos narių klausimai. 
Eimutis Židanavičius citavo sprendimo projekto teikimą, kuriame rašoma: 

„Atkreiptinas dėmesys, kad dažni ir pertekliniai oficialiais raštais susirašinėjimai su Gimnazijos 
direktoriumi ir geranoriškumo stoka apsunkina Palangos miesto savivaldybės administracijos 
darbą“ ir prašė pakomentuoti susidariusią situaciją. 

Pranešėjas atsakė, kad raštai buvo rašomi dėl duomenų bazių perrašymo ir kitais 
klausimais. 

Eugenijus Simutis domėjosi, kiek šioje įstaigoje yra sudaryta komisijų. 
Leonas Šidlauskas kalbėjo, kad daugiausia dirbama darbo grupėse, kurios sudaromos 

įvairiems klausimams nagrinėti. Ataskaitoje įrašytas skaičius apima komisijas ir darbo grupes. 
Eimutis Židanavičius prisiminė apie pernai vasarą cirkui išnuomotą gimnazijos 

stadioną ir klausė, kiek pajamų įstaiga už tai gavo ir kam planuojama vėliau išnuomoti mokyklos 
stadioną. 

Pranešėjas kalbėjo, kad pernai vasarą tuo pačiu metu buvo prašoma stadioną 
išnuomoti kitam renginiui, bet nebuvo pateiktas raštiškas prašymas, dėl to stadionas buvo 
išnuomotas cirkui. Nuomos mokestis buvo 100 eurų vienai dienai, cirkas nuomojosi stadioną 26 
dienas. 

Eugenijus Simutis klausė, kodėl gimnazijoje nėra psichologo. 
Pranešėjas atsakė, kad buvo skelbti konkursai dėl psichologo pareigų, bet šių 

specialistų trūksta visur. Šiuo metu yra sutarta, kad kvalifikuoti specialistai ves keturis užsiėmimus 
gimnazijos abiturientams psichologinės įtampos sumažinimo tema. 

Eimutis Židanavičius pateikė frakcijos klausimą, ar tai, kad šios įstaigos vadovas 
anksčiau dirbo Palangos miesto savivaldybės administracijos Švietimo skyriaus vedėju, jam 
netrukdo atlikti dabartinių pareigų. 

Pranešėjas atsakė, kad laikas nestovi vietoj ir nieko nėra amžino. 
Tarybos narių pasiūlymai ir pasisakymai. 
Eugenijus Simutis stebėjosi, jog švietimo įstaigoje sudarytos 76 komisijos. Tarybos 

narys kreipėsi į Administracijos direktorę, kad būtų išsiaiškinta dėl paveikslų, kuriuos ši gimnazija 
įsigijo už mokinio krepšelio lėšas. Jei šie paveikslai buvo pirkti kaip mokymo priemonės, ar buvo 



 

 

8

skelbtas konkursas, nes šie paveikslai turėjo būti įsigyjami viešųjų pirkimų būdu, ar pirkimo 
procesas atitinka visus jam keliamus reikalavimus. Tarybos narys taip pat klausė, kodėl paveikslai, 
kurie buvo pirkti kaip mokymo priemonė, yra pakabinti ant sienos. Eugenijus Simutis prašė 
Administracijos direktorės ir Savivaldybės kontrolierės patikrinti, ar mokinio krepšelio lėšos yra 
išleidžiamos tikslingai ir teisingai. Tarybos narys kalbėjo, kad nematė paskelbto konkurso dėl 
psichologo pareigų šioje gimnazijoje, todėl susilaikys balsuodamas dėl šios ataskaitos. 

Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų, Švietimo, kultūros ir 
sporto komitetai pritarė sprendimo projektui. 

Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 
projekto. 

Užsiregistravo 15 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 13, prieš – nėra, susilaikė – 2 (Eugenijus Simutis, Eimutis 

Židanavičius). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
 
14. SVARSTYTA. Dėl Palangos sanatorinės mokyklos vadovo 2017 metų veiklos 

ataskaitos. Pranešėjas – Alvydas Milinis. 
Tarybos narių klausimai. 
Edmundas Krasauskas kalbėjo, kad ataskaitoje viena iš problemų yra minima silpnos 

motyvacijos mokiniai ir klausė, kaip planuojama spręsti šią problemą. 
Pranešėjas atsakė, kad tai ne vien jų mokyklos problema, o visos Lietuvos problema. 

Yra sudaryta sutartis su VšĮ Palangos vaikų reabilitacijos sanatorija „Palangos linas“, kuri prireikus 
teikia mokyklos mokiniams psichologo ir logopedo paslaugas. 

Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų, Švietimo, kultūros ir 

sporto komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 15 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Ilona Pociuvienė nesiregistravo ir nebalsavo šiuo klausimu. 
BALSAVO: už – 15 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
 
Tarybos narė Elena Kuznecova išėjo iš posėdžių salės (nuo 11 val. 6 min. iki 11 val. 7 

min.). 
15. SVARSTYTA. Dėl Palangos Stasio Vainiūno meno mokyklos vadovo 2017 

metų veiklos ataskaitos. Pranešėja – Virginija Marozaitė. 
Tarybos narių klausimai. 
Edmundas Krasauskas klausė, ar visi norintys mokytis šioje mokykloje yra priimami, 

ar tenkinami visi mokinių poreikiai. 
Pranešėja atsakė, kad yra priimami visi mokiniai, kurie nori mokytis pagal Palangos 

Stasio Vainiūno meno mokyklos ugdymo programas. Kai kurių specialybių programų mokykla 
neturi, nes nėra specialistų.  

Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų, Švietimo, kultūros ir 

sporto komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 14 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Ilona Pociuvienė nesiregistravo ir nebalsavo šiuo klausimu. 
BALSAVO: už – 14 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
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16. SVARSTYTA. Dėl Palangos moksleivių klubo vadovo 2017 metų veiklos 
ataskaitos. Pranešėja – Eglė Bučienė. 

Tarybos narių klausimai. 
Eugenijus Simutis klausė, ar Administracijos direktorė yra informuota dėl patalpų 

skilusios sienos. 
Pranešėja atsakė, kad lapkričio mėnesį buvo rašiusi raštą dėl varvančio stogo. Sausio 

25 dieną buvo rašytas raštas dėl statybos įmonės diagnostinės išvados, prie kurio buvo pridėtos 
nuotraukos, aktas. Kovo 19 dieną buvo atvykusi komisija ir šiuo metu yra laukiama komisijos 
išvados.  

Aleksandras Jokūbauskas klausė, kokia įstaigos vadovės nuomonė apie susidariusią 
situaciją, ar rytoj nenugrius ši siena. 

Pranešėja atsakė, kad atsakyti negali, dėl to ir rašo raštus prašydama pagalbos.  
Administracijos direktorė kalbėjo, kad jei pastatas yra avarinės būklės, bus kreiptasi į 

Tarybą dėl šios įstaigos iškeldinimo į kitas patalpas. 
Rimantas Antanas Mikalkėnas kalbėjo, kad šis pastatas yra senas, prastos būklės, jį 

reikėtų perstatyti, todėl reikia spręsti šios įstaigos iškėlimo klausimą. Jei situacija yra avarinė, ją 
reikia spręsti skubiai.   

Tarybos narių pasiūlymai ir pasisakymai. 
Aleksandras Jokūbauskas kalbėjo, kad svarbi yra kiekviena diena. Susiklosčiusią 

situaciją reikia spręsti ypatingai skubiai. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų, Švietimo, kultūros ir 

sporto komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 15 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Ilona Pociuvienė nesiregistravo ir nebalsavo šiuo klausimu. 
BALSAVO: už – 15 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
 
17. SVARSTYTA. Dėl Palangos švietimo pagalbos tarnybos vadovo 2017 metų 

veiklos ataskaitos. Pranešėja – Vilma Želvienė. 
Tarybos narių klausimai. 
Edmundas Krasauskas klausė, ar ši įstaiga turi kokių problemų. 
Pranešėja atsakė, kad turi problemą – jų įstaigos ir Palangos moksleivių klubo veiklos 

yra nesuderinamos. 
Eugenijus Simutis klausė, ar buvo kreiptasi dėl to į Savivaldybės administraciją.  
Pranešėja atsakė, kad oficialiu raštu nėra kreiptasi, bet ši problema buvo aptarta su 

Švietimo skyriaus vedėja. 
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų, Švietimo, kultūros ir 

sporto komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 16 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 16 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
 
Tarybos narys Arvydas Dočkus išėjo iš posėdžių salės (nuo 11 val. 14 min. iki 11 val. 

15 min.). 
18. SVARSTYTA. Dėl Palangos sporto centro vadovo 2017 metų veiklos ataskaitos. 

Pranešėjas – Arūnas Macius. 
Tarybos narių klausimai. 
Eimutis Židanavičius klausė, nuo kada pranešėjas yra laikinasis šios įstaigos vadovas. 
Pranešėjas atsakė, kad nuo 2017 metų liepos mėnesio. 
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Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų, Švietimo, kultūros ir 

sporto komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 14 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Eugenijus Simutis nesiregistravo ir nebalsavo šiuo klausimu. 
BALSAVO: už – 14 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
 
19. SVARSTYTA. Dėl pritarimo Palangos miesto savivaldybės viešosios bibliotekos 

vadovo 2017 metų veiklos ataskaitai. Pranešėjas – Kęstutis Rudys. 
Tarybos narių klausimai. 
Eimutis Židanavičius klausė, kokie nauji renginiai planuojami bibliotekoje šiais 

metais. 
Pranešėjas atsakė, kad visi vykstantys renginiai yra viešinami, reklamuojami. Nauja 

bus tai, kad bibliotekoje bus rodomas Izraelio kinas. 
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų, Švietimo, kultūros ir 

sporto komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 14 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Arvydas Dočkus, Eugenijus Simutis nesiregistravo ir nebalsavo šiuo klausimu. 
BALSAVO: už – 14 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
 
20. SVARSTYTA. Dėl pritarimo Palangos turizmo informacijos centro vadovo 2017 

metų veiklos ataskaitai. Pranešėja – Rasa Kmitienė. 
Tarybos narių klausimai. 
Eimutis Židanavičius klausė, ar įstaigos vadovė gali garantuoti, kad neigiama veikla 

nebus vykdoma Palangos turizmo informacijos centre.  
Pranešėja atsakė, kad tai garantuoja.  
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų, Turizmo, sveikatos ir 

socialinės apsaugos komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 16 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 16 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
 
21. SVARSTYTA. Dėl pritarimo Palangos kurorto muziejaus vadovo 2017 metų 

veiklos ataskaitai. Pranešėja – Virginija Paluckienė. 
Tarybos narių klausimų nebuvo. 
Tarybos narių pasiūlymai ir pasisakymai. 
Elena Kuznecova kalbėjo, kad pritaria pateiktai ataskaitai ir siūlo surinkti informaciją 

apie Palangą, Palangos savivaldybę, jos istoriją ir ją pateikti visuomenei. 
Eugenijus Simutis klausė, ar buvo kreiptasi į Savivaldybės administraciją dėl etatų 

skaičiaus padidinimo, kad muziejus galėtų dirbti ir savaitgaliais. 
Pranešėja atsakė, kad atsižvelgiant į tai, kad netrukus bus pradėti nuolatinės 

ekspozicijos įrengimo darbai, tokio prašymo nepateikė. Kai žinos tikslią ekspozicijos atidarymo 
datą, kreipsis į Tarybą. 
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Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų, Švietimo, kultūros ir 
sporto komitetai pritarė sprendimo projektui. 

Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 
projekto. 

Užsiregistravo 14 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Arvydas Dočkus, Sondra Kulikauskienė nesiregistravo ir balsavo šiuo klausimu. 
BALSAVO: už – 14 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
 
22. SVARSTYTA. Dėl pritarimo Palangos kultūros ir jaunimo centro vadovo 2017 

metų veiklos ataskaitai. Pranešėja – Vita Petrauskienė. 
Tarybos narių klausimai. 
Eimutis Židanavičius pastebėjo ataskaitoje kelis neatitikimus. 2017 m. rugpjūčio 

mėn. 8 dieną vykusio koncerto metu apsilankė 120 lankytojų, o surinkta lėšų tik 392 Eur, taip pat 
pastebėjo, kad daugumai renginių vykdyti salė yra nuomojama tik vienai valandai. Tarybos narys 
kalbėjo, kad valandos laiko pasiruošti renginiui ir išleisti žiūrovus po renginio tikrai neužtenka. 

Pranešėja atsakė, kad bus tobulinama ataskaitų pateikimo metodika. Kalbant apie 
koncertą, nebuvo išskirtas kvietimų skaičius ir pan. Paslaugų sutartys taip pat buvo koreguotos.  

Julius Tomas Žulkus domėjosi, kiek maždaug žmonių aplankė šventinį kalėdinį 
miestelį, kurį organizavo Palangos kultūros ir jaunimo centras. 

Pranešėja atsakė, kad apsilankė apie 3 tūkstančius lankytojų. Vita Petrauskienė 
kalbėjo, kad  labai didžiuojasi šiuo projektu. 

Elena Kuznecova klausė, kiek prie šio renginio prisidėjo UAB „Palangos renginiai“. 
Pranešėja atsakė, kad ši įmonė prie renginio neprisidėjo. 
Eimutis Židanavičius klausė, kiek buvo surinkta pajamų už renginius ir kiek išmokėta 

atlikėjams. Koks šių sumų balansas. 
Pranešėja atsakė, kad bendrame balanse nuostolio nėra. Ieškoma tokių kolektyvų, 

kurie dirbtų visuomeniniais tikslais. 
Julius Tomas Žulkus domėjosi, kiek ši įstaiga ieško norinčių koncertuoti salėje ir kiek 

yra besikreipiančių. Tarybos narys svarstė, gal trūksta reklamos. 
Pranešėja atsakė, kad būna visaip. Vasarą, sezono metu atvažiuoja tarptautiniai 

festivaliai ir pan. Ne sezono metu norinčių koncertuoti ieško pati įstaiga, stengiasi pakviesti 
negirdėtus, nematytus kolektyvus. 

Tarybos narių pasiūlymai ir pasisakymai. 
Eugenijus Simutis džiaugėsi, kad buvo rastas žmogus, kuris vadovaus įstaigai, 

bendraus su jaunimu. Tarybos narys siūlė keisti įprastus renginius ir kalbėjo, kad tikisi naujovių. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų, Švietimo, kultūros ir 

sporto komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 16 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 16 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
 
23. SVARSTYTA. Dėl Palangos miesto savivaldybės administracijos 2017 metų 

finansų kontrolės būklės ataskaitos. Pranešėja – Akvilė Kilijonienė. 
Tarybos narių klausimai. 
Elena Kuznecova domėjosi, ar vidaus auditas yra tikrinęs Administraciją, ar jis tikrina 

tik biudžetines įstaigas. 
Pranešėja atsakė, kad tikrina kasmet. 
Elena Kuznecova kalbėjo apie Administracijos direktorės įsakymu patvirtintas 

Finansų kontrolės taisykles, kad už finansų kontrolės sukūrimą ir jos priežiūrą, kasmetinį 
vertinimą yra atsakingas Administracijos direktorius. Tarybos narė kalbėjo, kad yra išankstinė, 
einamoji ir paskesnioji kontrolė. Išankstinė finansų kontrolė yra atliekama priimant ir atmetant 
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sprendimus. Už išankstinę finansų kontrolę pagal įsakymą yra atsakingi Buhalterijos vedėjas, jo 
pavaduotojas, Biudžeto skyrius ir Socialinės rūpybos skyrius. Elena Kuznecova klausė, ar tikrai yra 
užtikrinama, kad visose finansų srityse ir jos grandinėse veiktų išankstinė finansų kontrolė. 

Administracijos direktorė atsakė, kad taip. 
Elena Kuznecova klausė, kodėl atsitiko taip, kad Tarybos narių ataskaitų teikimo 

metu jos nėra atmetamos kaip netinkamai paruoštos, kodėl tai nebuvo užtikrinta ir ar tai bus 
užtikrinta ateityje. Tarybos narė kalbėjo, kad Buhalterijos darbas ir pareiga yra pasakyti, kad šis 
dokumentas yra netinkamas, jo negalima traukti į apskaitą, nes jo nebus galima apmokėti. 

Pranešėja atsakė, kad apie tai sužinojo iš atlikto audito, buvo kalbėta su atsakingais 
darbuotojais. Tai bus užtikrinta ateityje. 

Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų komitetas pritarė 

sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 16 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 16 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
 
Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti dėl 30 min. pertraukos.  
Užsiregistravo 16 Tarybos narių. 
BALSAVO: už – 9, prieš – 5, susilaikė – 1. 
NUSPRĘSTA. Daryti 30 min. pertrauką. 
Posėdžio pirmininkas paskelbė 30 min. pertrauką. 
 
Posėdžio pirmininkas paskelbė apie tęsiamą Tarybos posėdį ir kvietė Tarybos narius 

užsiregistruoti. 
Užsiregistravo 14 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
 
24. SVARSTYTA. Dėl Palangos miesto savivaldybės visuomenės sveikatos 

stebėsenos 2016 metų ir Palangos miesto savivaldybės vykdomų visuomenės sveikatos priežiūros 
funkcijų įgyvendinimo 2017 metų ataskaitos. Pranešėja – Irma Babičaitė-Kučinskienė. 

Tarybos narių klausimai. 
Eugenijus Simutis klausė, kaip sekasi bendradarbiauti su Palangos miesto 

savivaldybės visuomenės sveikatos biuru. 
Pranešėja atsakė, kad yra bendradarbiaujama. 
Edmundas Krasauskas prašė palyginti situaciją Palangoje ir kitose Lietuvos miestuose. 
Pranešėja atsakė, kad tarp kitų Lietuvos miestų Palanga yra per vidurį, kalbant apie 

sergamumą kraujotakos, kvėpavimo takų ligomis. 
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų, Turizmo, sveikatos ir 

socialinės apsaugos komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad yra pateiktas Administracijos direktorės 

pasiūlymas ir prašė Tarybos narių užsiregistruoti ir balsuoti dėl šio pasiūlymo. 
Užsiregistravo 14 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Balsavo: už – 14 (vienbalsiai). 
Nuspręsta pritarti Administracijos direktorės pasiūlymui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto su pasiūlymu. 
Užsiregistravo 14 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 14 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui su pasiūlymu pakeisti sprendimo 

projekto 1 punktą, vietoj žodžio „Pritarti“ įrašyti žodį „Patvirtinti“. 
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25. SVARSTYTA. Dėl Palangos miesto savivaldybės 2018 metų visuomenės 
sveikatos rėmimo specialiosios programos patvirtinimo. Pranešėja – Irma Babičaitė-Kučinskienė. 

Tarybos narių klausimai. 
Julius Tomas Žulkus domėjosi, kuo ši programa skirsis nuo praėjusių metų programų. 
Pranešėja atsakė, kad yra skirta daugiau lėšų, taip pat numatyta bendradarbiauti su 

Palangos miesto savivaldybės visuomenės sveikatos biuru, kuris vykdys prevencines veiklas. 
Numatytas smėlio ir vandens tyrimas. Smėlio tyrimai bus atliekami vaikų žaidimų aikštelėse.  

Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų, Turizmo, sveikatos ir 

socialinės apsaugos komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 14 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 14 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
Tarybos narys Julius Tomas Žulkus išėjo iš posėdžių salės (nuo 12 val. 22 min. iki 12 

val. 23 min.). 
26. SVARSTYTA. Dėl pritarimo paraiškos „Kraštovaizdžio paveldo puoselėjimas 

bendradarbiaujant Vakarų Lietuvai ir Kaliningrado sričiai“ teikimui Lietuvos ir Rusijos 2014–2020 
metų bendradarbiavimo per sieną programos finansavimui gauti. Pranešėja – Ramunė Olšauskaitė-
Urbonienė. 

Tarybos narių klausimų nebuvo. 
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų, Statybos ir miesto ūkio 

komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 13 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 13 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
 
Tarybos narys Julius Tomas Žulkus išėjo iš posėdžių salės (nuo 12 val. 23 min. iki 12 

val. 26 min.). 
27. SVARSTYTA. Dėl pritarimo paraiškos „Paveldo objektų pasiekiamumo 

dviračiais didinimas Vakarų Lietuvos ir Kaliningrado srities regionuose“ teikimui Lietuvos ir 
Rusijos 2014–2020 metų bendradarbiavimo per sieną programos finansavimui gauti. Pranešėja – 
Ramunė Olšauskaitė-Urbonienė. 

Tarybos narių klausimai. 
Eugenijus Simutis kalbėjo, kad sprendimo projekto teikime 3 punkte nurodyta, kad: 

„Dalyvavimas projekte padės didinti Palangos botanikos parko patrauklumą, lankytojų skaičių 
parke, skatins bendravimą ir bendradarbiavimą tarp institucijų Lietuvos ir Rusijos pasienio zonoje 
didinti regiono patrauklumą ir lankytojų skaičių“. Tarybos narys pastebėjo, kad į Palangos 
botanikos parką įvažiuoti dviračiais draudžiama. 

Pranešėja atsakė, kad teikime yra klaida. Šio projekto rezultatas turėtų būti turizmo 
informacinės sistemos Palangos mieste sukūrimas. 

Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų, Turizmo, sveikatos ir 

socialinės apsaugos komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 12 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Aleksandras Jokūbauskas nesiregistravo ir nebalsavo šiuo klausimu. 
BALSAVO: už – 12 (vienbalsiai). 
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NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
 

Tarybos narys Julius Tomas Žulkus išėjo iš posėdžių salės (nuo 12 val. 26 min. iki 12 
val. 27 min.). 

28. SVARSTYTA. Dėl pritarimo paraiškos „Gintaro krantas – tarpregioninės 
kultūrinio, pažintinio turizmo plėtros skatinimas Vakarų Lietuvos ir Kaliningrado srities 
regionuose“ teikimui Lietuvos ir Rusijos 2014–2020 metų bendradarbiavimo per sieną programos 
finansavimui gauti. Pranešėja – Ramunė Olšauskaitė-Urbonienė. 

Tarybos narių klausimų nebuvo. 
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų, Turizmo, sveikatos ir 

socialinės apsaugos komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 13 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 13 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
Tarybos narys Julius Tomas Žulkus išėjo iš posėdžių salės (nuo 12 val. 28 min. iki 12 

val. 28 min.). 
29. SVARSTYTA. Dėl pritarimo paraiškos „Baltijos jūros kurortų istorinio ir 

kultūrinio paveldo išsaugojimas bei kultūrinio turizmo plėtra Vakarų Lietuvos ir Kaliningrado 
srities regionuose“ teikimui Lietuvos ir Rusijos 2014–2020 metų bendradarbiavimo per sieną 
programos finansavimui gauti. Pranešėja – Ramunė Olšauskaitė-Urbonienė. 

Tarybos narių klausimų nebuvo. 
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų komitetas pritarė 

sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 14 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 14 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
Tarybos narė Ilona Pociuvienė išėjo iš posėdžių salės (nuo 12 val. 29 min. iki 12 val. 

30 min.).  
30. SVARSTYTA. Dėl klasių komplektavimo ir prašymų priėmimo laiko nustatymo 

Palangos bendrojo ugdymo mokykloms 2018–2019 mokslo metams. Pranešėja – Laima 
Valužienė. 

Tarybos narių klausimų nebuvo. 
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Švietimo, kultūros ir sporto komitetas pritarė 

sprendimo projektui, Ekonomikos ir finansų komitetas pritarė sprendimo projektui su pasiūlymu 
pakeisti sprendimo projekto 1 punktą ir jį išdėstyti taip: 

„1. Nustatyti ir patvirtinti Palangos miesto savivaldybės bendrojo ugdymo 
mokykloms 2018–2019 mokslo metams klasių skaičių ir mokinių skaičių jose ir priešmokyklinio 
ugdymo grupių skaičių ir vaikų skaičiaus vidurkius (pridedama).“  

Posėdžio pirmininkas prašė Tarybos narių užsiregistruoti ir balsuoti dėl šio 
pasiūlymo. 

Užsiregistravo 14 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Balsavo: už – 14 (vienbalsiai). 
Nuspręsta pritarti Ekonomikos ir finansų komiteto pasiūlymui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto su pasiūlymu. 
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Užsiregistravo 14 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 14 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui su pasiūlymu pakeisti sprendimo 

projekto 1 punktą ir jį išdėstyti taip: 
„1. Nustatyti ir patvirtinti Palangos miesto savivaldybės bendrojo ugdymo 

mokykloms 2018–2019 mokslo metams klasių skaičių ir mokinių skaičių jose ir priešmokyklinio 
ugdymo grupių skaičių ir vaikų skaičiaus vidurkius (pridedama).“  
 

31. SVARSTYTA. Dėl centralizuoto mokinių priėmimo į Palangos miesto 
savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklas tvarkos aprašo patvirtinimo. Pranešėja – Laima 
Valužienė. 

Tarybos narių klausimų nebuvo. 
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų, Švietimo, kultūros ir 

sporto komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 15 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 15 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
32. SVARSTYTA. Dėl Tarybos 2011 m. gegužės 26 d. sprendimo Nr. T2-42 1 

punkto pripažinimo netekusiu galios. Pranešėja – Laima Valužienė. 
Tarybos narių klausimų nebuvo. 
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Švietimo, kultūros ir sporto komitetas pritarė 

sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 15 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 15 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
33. SVARSTYTA. Dėl Tarybos 2016 m. gruodžio 29 d. sprendimo Nr. T2-289 

pakeitimo ir papildymo. Pranešėja – Laima Valužienė. 
Tarybos narių klausimų nebuvo. 
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų, Švietimo, kultūros ir 

sporto komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 15 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 15 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
34. SVARSTYTA. Dėl nekilnojamojo turto mokesčio lengvatos suteikimo OU 

Litrada Group filialui. Pranešėja – Eugenija Petravičienė. 
Tarybos narių klausimų nebuvo. 
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų, Statybos ir miesto ūkio 

komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 14 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
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Aleksandras Jokūbauskas užsiregistravo, bet nebalsavo šiuo klausimu. 
BALSAVO: už – 13, prieš – nėra, susilaikė – nėra. 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
35. SVARSTYTA. Dėl nekilnojamojo turto mokesčio lengvatos suteikimo K. Geco 

prekybos įmonei. Pranešėja – Eugenija Petravičienė. 
Tarybos narių klausimai. 
Eimutis Židanavičius klausė, kiek metų dar bus suteikiama lengvata. 
Pranešėja atsakė, kad lengvata buvo suteikta už 2014, 2015, 2016 metus ir dabar 

teikiamas sprendimo projektas suteikti lengvatą už 2017 metus. Bus siūloma suteikti lengvatą ir už 
2018 metus. 

Elena Kuznecova klausė, ar teikiama lengvata už visą įmonės turimą nekilnojamąjį 
turtą, ar tik už viešbutį. 

Pranešėja atsakė, kad lengvata suteikiama tik dėl nekilnojamojo turto, esančio Birutės 
al. 52, Palanga.  

Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų komitetas pritarė 

sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 15 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 14, prieš – 1 (Aleksandras Jokūbauskas), susilaikė – nėra. 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
36. SVARSTYTA. Dėl Tarybos 2015 m. rugpjūčio 27 d. sprendimo Nr. T2-230 

pripažinimo netekusiu galios. Pranešėjas – Petras Kaminskas. 
Tarybos narių klausimų nebuvo. 
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų komitetas pritarė 

sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 15 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Vaidas Šimaitis užsiregistravo, bet nebalsavo šiuo klausimu. 
BALSAVO: už – 14, prieš – nėra, susilaikė – nėra. 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
37. SVARSTYTA. Dėl Tarybos 2015 m. balandžio 30 d. sprendimo Nr. T2-109 

pakeitimo. Pranešėjas – Petras Kaminskas. 
Tarybos narių klausimų nebuvo. 
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų, Statybos ir miesto ūkio 

komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 15 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Vaidotas Bacevičius užsiregistravo, bet nebalsavo šiuo klausimu. 
BALSAVO: už – 14, prieš – nėra, susilaikė – nėra. 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
38. SVARSTYTA. Dėl Tarybos 2015 m. liepos 2 d. sprendimo Nr. T2-185 

pakeitimo. Pranešėjas – Petras Kaminskas. 
Tarybos narių klausimų nebuvo. 
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
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Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų komitetas pritarė 
sprendimo projektui. 

Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 
projekto. 

Užsiregistravo 14 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Eugenijus Simutis nesiregistravo ir nebalsavo šiuo klausimu. 
BALSAVO: už – 14 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
39. SVARSTYTA. Dėl Tarybos 2015 m. rugsėjo 30 d. sprendimo Nr. T2-269 

pakeitimo. Pranešėjas – Petras Kaminskas. 
Tarybos narių klausimų nebuvo. 
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų komitetas pritarė 

sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 15 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 15 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
40. SVARSTYTA. Dėl Tarybos 2015 m. rugsėjo 30 d. sprendimo Nr. T2-271 

pakeitimo. Pranešėjas – Petras Kaminskas. 
Tarybos narių klausimų nebuvo. 
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų komitetas pritarė 

sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 15 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Vaidotas Bacevičius užsiregistravo, bet nebalsavo šiuo klausimu. 
BALSAVO: už – 6 (Rimantas Antanas Mikalkėnas, Irena Galdikienė, Eugenijus 

Simutis, Edmundas Krasauskas, Elena Kuznecova, Eimutis Židanavičius), prieš – nėra, susilaikė – 
8 (Julius Tomas Žulkus, Vaidas Šimaitis, Sondra Kulikauskienė, Aleksandras Jokūbauskas, 
Mindaugas Skritulskas, Ilona Pociuvienė, Dainius Želvys, Antanas Sebeckas). 

NUSPRĘSTA. Sprendimas nepriimtas. 
 

41. SVARSTYTA. Dėl Tarybos 2011 m. rugsėjo 8 d. sprendimo Nr. T2-151 
pakeitimo. Pranešėjas – Petras Kaminskas. 

Tarybos narių klausimai. 
Eimutis Židanavičius klausė, kokia situacija yra dėl vieno seniūnaičio, kuris nebuvo 

išrinktas. 
Pranešėjas atsakė, kad šiuo metu vyksta teisminiai ginčai. 
Elena Kuznecova klausė, ar tai yra labai svarbus postas, kad reikia dėl jo bylinėtis 

kelis metus. 
Pranešėjas atsakė, kad bylinėjasi tie, kurie dalyvavo procese. 
Tarybos narių pasiūlymai ir pasisakymai. 
Aleksandras Jokūbauskas kalbėjo, kad Tarybos narys negali būti seniūnaičiu. Ginčas 

vyksta dėl tam tikro proceso, kuris vyko Savivaldybėje tada, kai jis dar nebuvo Tarybos nariu. 
Nėra jokių teisinių kliūčių išrinkti seniūnaitį Kunigiškėse. Problema yra ta, kad yra nenorima, jog 
bendruomenė turėtų savo struktūrą. Ta pati problema yra ir kitose seniūnaitijose. Dėl to siūlo 
keisti požiūrį, vykdyti Vietos savivaldos įstatymo normas, kad bendruomenės veiksmingai veiktų 
miesto labui. 
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Mindaugas Skritulskas pastebėjo, kad Tarybos narys Aleksandras Jokūbauskas pats yra 
apskundęs teismo sprendimą ir klausė, ar tai tiesa. 

Eimutis Židanavičius kalbėjo, kad Aleksandras Jakubauskas negali pretenduoti į šią 
poziciją. Problema ta, kad Savivaldybės administracija neskelbia konkurso. 

Mindaugas Skritulskas ragino Aleksandrą Jokūbauską atsiimti skundą, kad išsispręstų 
visi ginčai. 

Aleksandras Jokūbauskas atsakė, yra apskųstos netinkamos procedūros. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų komitetas pritarė 

sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 15 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 15 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
42. SVARSTYTA. Dėl Tarybos 2017 m. balandžio 27 d. sprendimo Nr. T2-115 

pakeitimo. Pranešėjas – Petras Kaminskas. 
Tarybos narių klausimų nebuvo. 
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų komitetas pritarė 

sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 15 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 15 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
Tarybos narys Julius Tomas Žulkus išėjo iš posėdžių salės (nuo 12 val. 49 min. iki 12 

val. 57 min.). 
43. SVARSTYTA. Dėl Tarybos 2013 m. vasario 28 d. sprendimo Nr. T2-57 

pakeitimo. Pranešėja – Aušra Dangėlaitienė. 
Tarybos narių klausimai. 
Eimutis Židanavičius klausė, kaip atsirado 15A vieta ir kas nustatė šiai vietai tokį 

žemą vietinės rinkliavos dydį. 
Pranešėja atsakė, kad sprendimo projektą rengė darbo grupė. Darbo grupės posėdžio 

metu buvo nuspręsta kreiptis į verslininkus, t. y. paskelbti informaciją apie tai, kad verslininkai 
gali teikti pasiūlymus dėl viešų vietų nustatymo Palangos ir Šventosios paplūdimiuose. 
Atsižvelgdama į pasiūlymus, darbo grupė nustatė viešąsias vietas ir sprendimo projekte jas 
pažymėjo viešųjų vietų išdėstymo schemose. 

Eugenijus Simutis domėjosi, kaip buvo nustatytas būtent toks vietinės rinkliavos 
dydis. Analogiškos vietos paplūdimiuose kainuoja 20-30 tūkstančių eurų, o šios vietos kaina 
ženkliai mažesnė. 

Pranešėja atsakė, kad Vietinės rinkliavos nuostatuose yra nustatyta, jog asmenys, 
kurie tiekia viešojo maitinimo paslaugas stacionariuose pastatuose, nustačius viešąją vietą, turi 
teisę padidinti aptarnaujamų vietų skaičių. Leidimai tokio pobūdžio vietose yra išduodami ne 
atrankos būdu. Tokio pobūdžio viešosios vietos yra nustatytos prie Savivaldybės pastato kavinei 
„A-petit“, Vytauto g. prie Žemaitijos prekybos statinio (UAB „Žemaitijos pieno investicija“), J. 
Basanavičiaus g. prie kavinės „Senolių užeiga“. 15A vieta yra analogiška kaip ir prie minėtų 
pastatų. Ten bus padidintas tik aptarnaujamų vietų skaičius, o terasoje nebus nei baro, nei kasos 
aparato, todėl ir yra toks kainų skirtumas. 

Elena Kuznecova klausė, kas konkrečiai pateikė prašymą šiai vietai. 
Pranešėja atsakė, kad šiai vietai prašymą pateikė Palangos miesto vandens motociklų 

klubas. Tai yra įmonė, kuri vykdo veiklą stacionariame pastate. 
Elena Kuznecova domėjosi, kas sudaro darbo grupę. 
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Pranešėja atsakė, kad darbo grupę sudaro Administracijos direktorė Akvilė 
Kilijonienė, Mero pavaduotojas Rimantas Antanas Mikalkėnas, Rinkliavų skyriaus vedėjo 
pavaduotoja Aušra Dangėlaitienė, Tarybos nariai: Mindaugas Skritulskas, Edmundas Krasauskas, 
Dainius Želvys, Vaidas Šimaitis, Juridinio ir personalo skyriaus vedėjas Petras Kaminskas ir 
Architektūros ir teritorijų planavimo skyriaus vyriausiasis architektas Vytautas Indreika. 

Aleksandras Jokūbauskas klausė, ar ši vieta yra kaip priedas prie tos vietos, kuria jau 
dabar naudojasi motociklų klubas. 

Pranešėja atsakė, kad taip. 
Aleksandras Jokūbauskas klausė, ar reikėjo tokią vietą išskirti kaip atskirą. 
Pranešėja atsakė, kad atsižvelgta į verslininkų pageidavimą, tad kodėl nenustatyti 

viešosios vietos ir nepapildyti Savivaldybės biudžeto. 
Eimutis Židanavičius klausė, ar buvo žinoma, kad nelegali terasa veikė jau praėjusiais 

metais. 
Pranešėja atsakė, kad to reikėtų klausti Viešosios tvarkos skyriaus. Rinkliavų skyrius 

netikrina, kaip yra laikomasi Tarybos patvirtintų tvarkų ir taisyklių. 
Eugenijus Simutis domėjosi, ar buvo informuoti ir kiti verslininkai, kurie vykdė 

panašią veiklą, kad taip būtų galima išplėsti savo prekybos teritoriją, ar buvo gauta panašių 
prašymų. 

Pranešėja atsakė, kad Tarybos nustatytoje viešojoje vietoje, kurioje galima teikti 
viešojo maitinimo paslaugą iš nesudėtingo laikino statinio, statinio plotas gali būti iki 80 
kvadratinių metrų ir galima terasa iki 60 kvadratinių metrų. Tokių įmonių, kurios paplūdimyje 
vykdo veiklą stacionariuose pastatuose, nėra. 

Eimutis Židanavičius pateikė frakcijos klausimą. Tarybos narys kalbėjo, kad šios 
vietos prašė Palangos miesto vandens motociklininkų klubas, o tai tiesiogiai siejama su Tarybos 
nariu Juliumi Tomu Žulkumi. 

Pranešėja atsakė, kad prašymas buvo pasirašytas ne Tarybos nario, o Palangos miesto 
vandens motociklininkų klubo direktoriaus Andriaus Jonkaus. 

Tarybos narių pasiūlymai ir pasisakymai. 
Eugenijus Simutis džiaugėsi, kad Savivaldybės administracija atsižvelgia į verslininkų 

prašymus, o be to bus gautos ir papildomos pajamos, todėl siūlė pritarti šiam sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų, Statybos ir miesto ūkio 

komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 14 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Vaidotas Bacevičius užsiregistravo, bet nebalsavo šiuo klausimu. 
BALSAVO: už – 12, prieš – 1 (Aleksandras Jokūbauskas), susilaikė – nėra. 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
Tarybos narys Julius Tomas Žulkus išėjo iš posėdžių salės (nuo 12 val. 49 min. iki 12 

val. 57 min.). 
44. SVARSTYTA. Dėl Tarybos 2017 m. kovo 30 d. sprendimo Nr. T2-88 

pakeitimo ir papildymo. Pranešėja – Aušra Dangėlaitienė. 
Tarybos narių klausimų nebuvo. 
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų komitetas pritarė 

sprendimo projektui, o Statybos ir miesto ūkio komitetas pritarė sprendimo projektui su 
pasiūlymu sprendimo projekto 2.7 punkte 20 punkto 11 eilutėje vietoj skaičiaus „32000“ įrašyti 
skaičių „40000“. 

Posėdžio pirmininkas kvietė tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl Statybos ir 
miesto ūkio komiteto pasiūlymo. 

Užsiregistravo 13 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Balsavo: už – 12, prieš – 1 (Eugenijus Simutis), susilaikė – nėra. 
Nuspręsta pritarti Statybos ir miesto ūkio komiteto pasiūlymui. 
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Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 
projekto su pasiūlymu. 

Užsiregistravo 13 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Eimutis Židanavičius nesiregistravo ir nebalsavo šiuo klausimu. 
Vaidotas Bacevičius užsiregistravo, bet nebalsavo. 
BALSAVO: už – 12, prieš – nėra, susilaikė – nėra. 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui su pasiūlymu sprendimo projekto 2.7 

punkte 20 punkto 11 eilutėje vietoj skaičiaus „32000“ įrašyti skaičių „40000“. 
 
45. SVARSTYTA. Dėl Tarybos 2014 m. sausio 30 d. sprendimo Nr. T2-14 

pakeitimo. Pranešėja – Genutė Kavarzienė. 
Tarybos narių klausimai. 
Eugenijus Simutis klausė, kodėl yra nustatyta 366 eurų suma. 
Pranešėja atsakė, kad valstybės remiamos pajamos yra 122 eurai. Šią sumą padauginus 

iš 3, gaunama 366 eurų suma. 
Eimutis Židanavičius klausė, kodėl pranešėjos rengtą tarybos sprendimo projektą 

turėjo pristatyti Meras. 
Pranešėja atsakė, kad ne ji nustato klausimų pranešėjus. 
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų, Statybos ir miesto ūkio 

komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad yra pateiktas Administracijos direktorės 

pasiūlymas ir prašė Tarybos narių užsiregistruoti ir balsuoti dėl šio pasiūlymo. 
Užsiregistravo 14 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Balsavo: už – 14 (vienbalsiai). 
Nuspręsta pritarti Administracijos direktorės pasiūlymui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto su pasiūlymu. 
Užsiregistravo 14 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Eugenijus Simutis nesiregistravo ir nebalsavo šiuo klausimu. 
BALSAVO: už – 14 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui su pasiūlymu pakeisti Piniginės 

socialinės paramos teikimo aprašo 46 punktą, vietoj skaičiaus „3“ įrašyti skaičių „45.2“ ir šio 
punkto pirmame sakinyje po žodžio „mėnesių“ įrašyti žodžius „nuo trečio ar vėlesnio vaiko 
gimimo, paėmimo globai ar įvaikinimo“. 
 

46. SVARSTYTA. Dėl sutikimo priimti valstybės ilgalaikį materialųjį turtą ir jo 
perdavimo Palangos miesto savivaldybės viešajai bibliotekai. Pranešėjas – Kostas Jakubauskas. 

Tarybos narių klausimų nebuvo. 
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų, Švietimo, kultūros ir 

sporto komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 15 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 15 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
47. SVARSTYTA. Dėl ilgalaikio materialiojo turto perdavimo Palangos kultūros ir 

jaunimo centrui. Pranešėjas – Kostas Jakubauskas. 
Tarybos narių klausimų nebuvo. 
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų, Švietimo, kultūros ir 

sporto komitetai pritarė sprendimo projektui. 
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Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 
projekto. 

Užsiregistravo 15 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 15 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
48. SVARSTYTA. Dėl 2013 m. vasario 22 d. savivaldybės turto panaudos sutarties 

Nr. 3-PN pratęsimo. Pranešėjas – Kostas Jakubauskas. 
Tarybos narių klausimai. 
Eimutis Židanavičius domėjosi, kokioms funkcijoms atlikti yra naudojamas šis 

garažas. 
Pranešėjas atsakė, kad ten yra laikomas mikroautobusas. 
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų, Švietimo, kultūros ir 

sporto komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 15 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 15 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
49. SVARSTYTA. Dėl Palangos pensininkų bendrijos „Bočiai“ buveinės adreso 

perregistravimo. Pranešėjas – Kostas Jakubauskas. 
Tarybos narių klausimų nebuvo. 
Tarybos narių pasiūlymų ir pasisakymų nebuvo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Turizmo, sveikatos ir socialinės apsaugos 

komitetas pritarė sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 15 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 15 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
Posėdžio pirmininkas paskelbė posėdžio pabaigą. 

 
 
 
Posėdžio pirmininkas    Rimantas Antanas Mikalkėnas 
 
 
 
Posėdžio sekretorė    Jurgita Makšimaitė 


